
Tako pravijo analitiki in opozarjajo, da bi bilo smiselno zadržati presežna
denarna sredstva za financiranje obratnega kapitala
H Jure Ugovšek

Lastniki Žita se bodo danes
odločali med predlogom
uprave o dhridendi 3,05 evra
in nasprotnim predlogom
MDS, po katerem bi dividenda
znašala 12 evrov.

Na današnji skupščini delni-
čarjev prehrambne družbe Žito
bodo lastniki odločali o delitvi
24,94 milijona evrovbilančnega
dobička. Po predlogu uprave in
nadzornegasveta bi med lastni-
ke razdelili 1,08 milijona evrov
bilančnegadobička, pri čemer bi
bruto dividenda znašala 3,05 evra
na delnico (toliko je znašala divi-
denda tudi lani), preostali del bi-
lančnega dobička pa bi prenesli v
poslovno leto 2010 kot preneseni
dobiček.Društvo Mali delničarji- Skupaj smo močnejši (MDS) je
dalo nasprotni predlog, v kate-
rem predlaga, da se med lastnike
razdeli 4,23 milijona evrov, pri
čemer bi bruto dividenda znašala
12 evrov na delnico. V nasprotju
z upravo, ki predlaga izplačilo do
26. oktobra letos, MDS predlaga
izplačilo v 30 dneh po sprejetju
sklepa na skupščini in oblikovanje
drugih rezerv iz dobička v višini
10,35 milijona evrov.

Kaj je bolje za delničarje?
Upravljavec premoženja pri

Triglavu DZU Jernej Kozlevčar
pravi, da se cena delnice po pre-
sečnem datumu navadno zniža
približno za izplačano dividen-
do, tako daje za delničarje neto
učinek izbrane višine dividende
podoben.Ob izplačilu višje divi-
dende namreč cena delnice nava-
dno upadebolj. »Če ima podjetje
dobre poslovne projekte, ki pri-
našajo zahtevano stopnjo donosa,
potem je za delničarje večja ko-
rist, da se sredstva investirajo in
tako v prihodnostiprinesejo pri-
čakovani donos. Ce podjetje nima
dobičkonosnihposlovnih idej, je
bolje, da presežna sredstva porabi

za izplačilo dividend ali poplačilo
dolgov,« pravi Kozlevčar.

Manjša dividenda
v interesu vlagateljev

Bojan Ivane, analitik KD Ban-
ke, pa pravi, da bi glede na zrelost
panoge in odsotnost pomemb-
nejših naložb lahko pričakovali
nekoliko višje dividende. A doda-
ja, daje zaradi oteženih pogojev
likvidnosti in daljših plačilnih
rokov odjemalcevna drugi strani
smiselno zadržati presežna de-
narna sredstva za financiranje
obratnega kapitala. Zato pravi,

daje mzja dividenda za poslovno
leto 2009 v interesu vlagateljev.
»Bilo pa bi pozitivno za delničarje,
da bivZitu opredelilidividendno
politiko v prihodnje,« nam je po-
vedal analitik KD Banke.

Zanimiva lokacija BTC
Kozlevčar je spomnil na vpra-

šanje selitve Žita z lokacije BTC
Ljubljana in odprodajo zemljišča,
ki bi lahko prinesla razmeroma
visoko kupnino. Pred časom je
predsednikuprave Anton Balažič
za Dnevnik povedal, da bodo do
jeseni pripravili strategijo, ki bo
obsegala tudi poglavje selitve. Kot
nam je februarja v članku Žitova
parcela v BTC je vredna pol več
od vrednostiŽita na borzi (http://
www.finance.si/270553)pojasnil
pooblaščeni ocenjevalecvredno-
sti nepremičnin Janez Hribar, je
zemljišče Žita vljubljanskemBTC
vredno vsaj 45 milijonov evrov,kar
je približnopolovica več od celo-
tne tržne kapitalizacije Žita Ta po
včerajšnjemenotnem tečaju 86,05
evra znaša 31,1 milijona evrov. •
► Razkritje: sogovornika in
družbe, v katerih sta zaposlena,
niso lastniki delnic Žita, Triglav
DZU jih tudi nima v skladih, kijih
upravlja.
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Kdo bo nasledil Marka Notarja?
► Na skupščini nameravajo imenovati tudi novega člana nad-
zornega sveta. Ta bi zamenjal Marka Notarja, kije odstopil
marca letos. Lastniki se bodo odločali med Tonijem Rumpfom
in Ljubišo Stanojevičem, ki ga predlaga MDS.
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► Uprava Žita, ki jo vodi Anton Balažič, in nadzorniki družbe predlaga-
jo, da bruto dividenda znaša 3,05 evra, kolikor je bila že lani. MDS na
drugi strani predlaga štirikrat višjo dividendo.


